
 

 

 

苏黎世财产保险(中国)有限公司附加传染性疾病除外保险条款 

兹经双方同意并约定，对于因下列原因直接或间接导致的、或与之相关的各

类损失或责任，保险人不承担赔偿责任： 

因销售、使用、移植、摘取、生产、宣传或提供人类及/或动物血液及血液

制品、骨头、器官、组织或干细胞引起的传染性疾病（例如 HIV、乙型肝炎病毒、

丙型肝炎病毒、梅毒螺旋体、TSE）。 

本附加险条款与主险条款内容相悖之处，以本附加险条款为准；未尽之处，

以主险条款为准。 

 

 

Transmissible Diseases Exclusion 

This insurance cover does not apply to any liability of whatsoever nature directly or 

indirectly caused by, in connection with or contributed to by or arising from: 

Transmissible diseases (e.g. HIV, Hepatitis B virus, Hepatitis C virus, Treponema pallidum, 

TSE) from sale, use, transfer, harvesting, manufacture, advertising or marketing or 

making available human and/or animal blood and blood products, bone, organs, tissue 

or stem cells. 

All the terms and conditions of  this Policy remain unchanged except as specifically varied or provided 

by this Clause. 

 


